

CORPORATE ACTION NOTICE

This Notice applies to the following market:

Paris Market

Notice No: CA/2008/322/P

ISSUE DATE:
EFFECTIVE DATE:

7 July 2008
22 July 2008

EQUITY OPTIONS

SUEZ

MERGER AND DEMERGER

This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext Derivatives Markets ("Liffe"), which is available on the Liffe website at www.euronext.com/derivatives/rules. It requires the immediate attention of members' staff involved with the trading and settlement of equity products on these markets. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice.

- 1. Contracts:** Suez Equity Option Contract, American Style (SZ1), European Style (SZ3) ("the Contracts").
- 2. Reference:** Corporate Action Notice No. CA/2008/293/P, issued on Monday 23 June 2008.
- 3. ISIN Code:** This notice advises Members that the ISIN code for the Suez Environment Ordinary shares will be FR0010613471.

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

Euronext.liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 CorporateActions@liffe.com

LCH.Clearnet:

Ahmadou Toure +33 (0) 1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com

Web site: www.euronext.com/derivatives

The **Euronext Derivatives Markets ("Liffe")** comprise the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets. Euronext is part of the NYSE Euronext group.

OPÉRATION SUR TITRE

Cet avis concerne le marché suivant:

Marché de Paris

Notice No: CA/2008/322/P

DATE DE PUBLICATION:

7 juillet 2008

DATE EFFECTIVE:

22 juillet 2008

OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES

SUEZ

FUSION ET SCISSION.

Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des Marchés Dérivés d'Euronext ("Liffe"), disponible sur le site Web de Liffe à www.euronext.com/derivatives/rules. Il requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la compensation des produits d'actions sur ces marchés. Les Membres sont priés de s'assurer que leurs clients sont informés des décisions décrites dans ce Bulletin.

- 1. Contrats:** Options sur actions Suez de style américain (SZ1) et de style européen (SZ3). ("les Contrats").
- 2. Référence:** Avis d'Opérations sur Titre No. CA/2008/293/P, daté du lundi 23 juin 2008.
- 3. Code ISIN:** Le présent avis informe les membres que le code ISIN des actions ordinaires Suez Environment SA sera FR0010613471.

Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter:

Euronext.liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 CorporateActions@liffe.com

LCH.Clearnet:

Ahmadou Toure +33 (0) 1 7037 67 33 Ahamdou.Toure@lchclearnet.com